
Zápis ze zasedání školské rady Základní školy Sezemice  ze dne 24.10. 2011

Školská rada (dále jen ŠR) zasedala ve složení:

Ales Kačer
Martin Ulrych
Iva Báchorová
Jana Holá
Michal Brutar

dále byl přítomen ředitel ZŠ  Mgr. Jiří Březina.

1. ŠR  projednala  Výroční  zprávu  o  činnosti  Základní  školy  Sezemice  za  školní  rok 
2010/2011 a schválila ji bez připomínek.

2. ŠR doporučuje Výroční zprávu uveřejnit na internetových stránkách školy.
3. Rada školy byla informována o nově podaném projektu CELESTÝN.
4. ŠR po dohodě s ředitelem ZŠ stanovila termín  a průběh voleb do nové rady školy, 

která  by  měla  začít  pracovat  od  1.1.2012.  Termín  stanovila  na  13.12  v době 
konzultačního odpoledne pořádaného ZŠ.

5. Ředitel ZŠ informoval radu školy o připravované změně ve financování regionálního 
školství.  Na  základě  této  informace  doporučuje  rada  zřizovateli  připravit  se  na 
případné navýšení příspěvku do rozpočtu ZŠ.

6. Ředitel ZŠ informoval radu školy o převodu pronájmu pozemku po Klubu lukostřelců 
a o záměru vybudovat na tomto pozemku  arboretum ve spolupráci s Lesy ČR a.s.

7. Ředitel  ZŠ  informoval  radu  školy  o  nerovnostech  na  přístupové  cestě,  které  jsou 
hlášeny  jako  závady  a  stávají  se  potenciálním  rizikem  při  pohybu  žáku  v tomto 
prostranství. Na základě této zprávy doporučuje rada zřizovateli jednat a neprodleně 
odstranit hlášené závady, případně naplánovat jejich odstranění..

8. ŠR doporučuje zřizovateli, aby na doporučení ŠR reagoval vždy písemně na adresu 
předsedy ŠR pana Martina Ulrycha.

Zapsala : Jana Holá

24.10. 2011  Sezemice 


